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Kövér László
az Országgy űlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a valamint a 212/2010 . (VII . 1 .) Korm. rendelet a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszter úrhoz

„Mit mutatnak az adatok a SZÉP kártya felhasználása területén? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!
Az utóbbi időben örvendetesen sok kedvező hírt olvashatunk arról, hogy a SZÉP kártya növekvő

felhasználása eredményesen járult hozzá a turizmus sikeréhez . Jól példázza ezt a „Július közepére nagyo n
felpörgött a SZÉP-kártya használata .” (VG:07.24 18:18) című írás is . Az idézett írásból is megtudhatjuk ,
hogy egy kibocsátó esetében 2013 júl 19-ig hány munkaadó és kártyabirtokos használta, mekkora összege t
töltöttek fel illetve használtak fel a SZÉP kártya közvetítésével .

A kedvező 2013 . évi időkőzi adatok mellett hasznos lenne megismerni a már lezárt 2012. évadatait
is. Különös figyelmet szentelve a 55/2011 . (IV. 12.) Korm. rendelet, a Széchenyi Pihenő Kártya
kibocsátásának és felhasználásának szabályairól szóló el őírások végrehajtására. („9. § (1) Az elektroniku s
utalványokat a juttatás évét kővető második naptári év május 31-ig kell felhasználni . A fel nem használt
elektronikus utalványok lejártnak minősülnek, amelyek ellenértékét az intézménynek vissza kell fizetnie a
munkáltatónak vagy jogutódjának az elektronikus utalvány lejárata évének június 30 . napjáig kivéve, ha a
munkáltató jogutód nélkül megszűnt.")

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :

1.) Hány munkaadó, használta ki 2012-ben a SZÉP kártya által biztosított lehetőséget ?
2.) Hány SZÉP kártyabirtokos volt 2012-ben?
3.) Mekkora összeget töltöttek fel a munkáltatók 2012-ben a SZÉP kártyára?
4.) Mekkora összeget használtak fel a SZÉP kártyabirtokosok 2012-ben? (szállásra, étkezésre,

szabadidő eltöltésre)
5.) Mekkora összeg maradt 2012-ben a lejárt SZÉP kártyákon? „ A fel nem használt elektronikus

utalványok lejáratnak minősülnek	 ”)
6.) Hány SZÉP kártya kibocsátó működött 2012-ben?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. júiius .25 .

Garai I án Levente
ZP)

országgyűlési képviselő
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